
Vážení zastupitelé,
vystoupením ze sdružení KLID ustoupíte z původního postoje ke stavbě dálnice D3 ačkoli tzv. 
"stabilizovaná" verze je stále předimenzované a neefektivní řešení současné dopravni situace. Plán 
dálnice vznikl před více jak 20-ti lety kdy spousta reálií byla jiná.

Jakoby skutečný investor si položte otázku: "Mám vydat 80-140mld když je jiné z mnoha pohledů 
efektivnější řešení?" „Ušetřené“ prostředky by zcela jistě pomohli jinde.

Spolurozhodujete o vysoce komplikované stavbě která nevratně změní krajinu a historické a 
nerostné bohatství Posázaví a přitom takový zásah není nutný!

Chcete ustoupit jenom kvůli sugestivním argumentům o nesmyslnosti odporu a snaze tak ALESPOŇ 
něco vyzískat pro obec??

Jiří Macák


